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A K L U B B E H 

Arsmotesprotokoll for ABC-klubben 

nedtecknat den 19:e mars 2016 i Alvik, Stockholm 

§ 1 Motets oppnande 

Deltagarna halsades valkomna av den avgaende styrelsens ordfdrande Gdte 

Liljegren <8430>. 

§ 2 V a l av motesordforande 

Kjel l Jarbin <700> valdes enhalligt t i l l motesordforande. 

§ 3 V a l av motessekreterare 

Marcus Stromberg <9370> valdes enhalligt t i l l motessekreterare. 

§ 4 F r a g a om motet var stadgeenligt kallat 

Deltagarna fann att kallelsen utfdrts i overensstammelse med stadgarna 

(revisor Bengt Almen <6415> upplyste de narvarande i lokalen om stadgarnas regler). 

§ 5 V a l av justerare ti l l ika rostraknare 

Charles Hiibinette <10017> och Ral f Lindstrom <9250> valdes enhalligt. 

§ 6 Faststallande av rostlangd 

Narvarolistan^ (som visade att 21 medlemmar anslutit sig t i l l arsmotet) 

anvandes som underlag. Den godkandes enhalligt. 

1 Appendix ti l l arsmotesprotokoUet. 
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§ 7 Faststallande av dagordning 

Dagordningen som skickades ut med kallelsen godkandes enhalligt. 

§ 8 Styrelsens verksamhetsberattelse och ekonomiska redovisning 

Gdte Liljegren herattade om innehallet och laste hdgt ur valda delar av den. 

Medlemmarna Kjel l Svensson <5318> och Bengt Almen yttrade sig om icke-erlagda 

medlemsavgifter. Allen Ristovic <8646>, som under 2015 fdrtjanstfullt tagit sig an 

klubbens kanslisysslor, framhdll att kansliet, betraktad som funktion i klubben, haft 

"enorma bemanningsproblem", men ocksa att man fran kansliets sida har en tydlig 

uttalad amhition att komma ikapp med arbete som slapar efter. 

Rolf Roslund <7783> fragade om bur manga som anslutit sig t i l l klubben v ia 

familjemedlemskap. Allen Ristovic svarade att det hittills endast ar fem a sex familjer 

som utnyttjat mdjligheten. 

Betraffande den efterhangsna fragan om krympningen av klubblokalen 

konstaterade Allen Ristovic att fastigheten under de senaste aren har drabbats av 

tata byten av fdrvaltare, vilket fdrsenat och fdrsvarat processen, da var och en av 

fdrvaltarna haft egna ideer om huset som i sin tur kravt standiga "omstarter". 

Dessutom har fastighetsagaren - Stockholms stad - lange varit negativ t i l l att dela 

upp var hyrda lokal i tva delar, fast motstandet pa den punkten ar numera brutet. 

Rolf Roslund undrade vad som hant med klubbens tisdagskvallar. Allen 

Ristovic konstaterade apropa den forestaende omdaningen att lokalen nufbrtiden bbr 

betraktas som en byggarbetsplats, och saledes inte ar lamplig for samkvam 

medlemmar emellan. 

Efter diskussionerna som redogjorts fbr ovan godkande mbtesdeltagarna 

verksamhetsberattelsen enhalligt. 

Beslut fattades ocksa om att klubbstyrelsen ska beakta fragan om 

betalningspaminnelser pa lampligt satt, sa att klubbens medlemmar uppmuntras att 

erliigga avgiften. : ' 
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§ 9 Revisorernas verksamhetsberattelse 

Bengt Almen gick igenom relevanta dokument, med betoning pa 

balansrapporten. Man noterade den stora skillnaden mellan hittills inkomna 

medlemsavgifter och det prognostiserade antalet i budgeten. 

Darmed faststalldes revisionsberattelsen och godkandes av arsmotet samt 

lades t i l l handlingarna. 

§10 F r a g a n om ansvarsfrihet for styrelsens ledamoter 

Arsmotesdeltagarna beviljade enhalligt samtliga individer under samtliga 

perioder som beslutet omfattade (2015-01-01 - 2015-03-21 respektive 2015-03-21 -

2015-12-31) ansvarsfrihet. 

§ 11 Propositioner fran styrelsen 

Fbrelagej. 

§ 12 Motioner fran medlemmar 

Forelagej. 

§ 13 Faststallande av budget, inklusive beslut om medlemsavgift for 

innevarande ar respektive tak for kommande rakenskapsar 

Under denna punkt vacktes fragan varfbr klubben alltjamt haller sig med en 

traditionell telefonforbindelse. Allen Ristovic upplyste mbtesdeltagarna om orsaken: 

inbrottslarmets funktionssatt. 

Kje l l Svensson undrade bver budgetposten pa 125 000 kroner fbr 

ombyggnadsposter; Allen Ristovic framhbll att summan ar ett slags "varsta-scenario". 

Behovet av att lata klubben granskas av den auktoriserade revisorn Mattias 

Lbtborn fran K P M G ifragasattes, pa grund av det anstrangda ekonomiska laget. 
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Bengt Almen foreslog att 2016 ars budget fbr elkostnader skulle sankas fran 

30000 kroner t i l l 20 000 kroner, baserat pa det faktiska kostnadsutfallet 2015. 

F r a n kansliets sida framhblls att den preliminara budgeten fbr ar 2016 ar 

baserad pa cirka 450 betalande medlemmar. 

Budgeten, fast med Bengt Almen fbrslag t i l l modifiering (se ovan), godkandes 

av arsmotet. 

Medlemsavgiften (inbegripet familjemedlemskap) fbr innevarande ar 

godkandes av arsmbtet. 

Fbreslaget tak fbr medlemsavgiften (480 kroner respektive 240 kroner) fbr 

kommande ar, 2017, godkandes av arsmbtet. 

§ 14 Faststallande av antal styrelseledamoter samt val av styrelse, varav tva 

pa tva ar och ovriga pa ett ar 

Sammankallade valberedare Ral f Lindstrbm redogjorde fbr fbrslagen. 

Under denna punkt pa arsmbtet fbrklarade Bert i l Carlstrbm <8859> sig beredd 

att stalla upp som styrelseledamot. 

Darmed fick arsmbtet ta stallning t i l l valberedningens ursprungliga fbrslag, 

samt valberedningens fbrslag kompletterat med kandidat Bert i l Carlstrbm. 

Bland deltagarna rostade 

• fem (5) stycken fbr valberedningens ursprungliga fbrslag 

• sexton (16) stycken fbr valberedningens fbrslag plus Bert i l Carlstrbm. 

Alltsa valdes fbljande styrelse med fbljande mandatperioder: 

NilsOla Nilsson pa tva (2) ar 

Allen Ristovic pa tva (2) ar 

Stig Andersson pa ett (1) ar 
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Lars Magnusson pa ett (1) ar 

Bert i l Carlstrom pa ett (1) ar 

Ledambterna Gbte Liljegren och Er i c Rowley hade vid detta arsmbte ett ar kvar 

av sina tvaariga mandatperioder och var alltsa inte fbremal fbr omrbstning. 

§15 V a l av tva ordinarie revisorer samt en suppleant 

Medlemmen och motesdeltagaren Vincent Skbld <11272> anmalde sitt intresse 

att ta pa sig rollen som revisor. Arsmbtet rostade darmed om vi lka ordinarie revisorer 

som ska anlitas: 

Bengt Almen - vald av bvervaldigande majoritet 

Vincent Skbld - vald av bvervaldigande majoritet 

Mattias Lbtborn, K P M G - erhbll inga roster^ 

Sven-Erik Svensson - vald av bvervaldigande majoritet som revisorssuppleant. 

§ 16 V a l av valberedning om minst tre personer, varav en sammankallande 

Sven F Bergman stallde ej upp fbr omval, varfbr det blev nbdvandigt fbr 

arsmbtet att hitta en tredje person - stadgarna kraver det. Efter visst tbvande bland 

mbtesdeltagarna stallde medlemmen Rolf Roslund <7783> upp. 

Ral f Lindstrbm - vald av bvervaldigande majoritet 

Anders Hbglin <10216> - vald av bvervaldigande majoritet 

Rolf Roslund - vald av bvervaldigande majoritet 

Ral f Lindstrbm gjordes t i l l sammankallande. 

2 F o r bakgrunden, se notering under § 13. 
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§17 Ovriga fragor, endast diskussion. 

Bert i l Carlstrbm talade om de problem med spam som skickas t i l l 

medlemmarnas e-postadresser. Han efterfragade hjalp med att minska bekymren. E n 

del rad gavs t i l l honom av mbtesdeltagarna. Bert i l Carlstrbm tog ocksa upp fragan om 

marknadsfbring av klubben i allmanhet och pa Facebook i synnerhet; Rolf Roslund 

ville veta mer om hur klubben staller sig t i l l distansdeltagande; Sven F Bergman, 

Bengt Almen och Bert i l Carlstrbm talade atskilligt om klubbens framtid eller brist pa 

framtid. Bengt Almen ansag att klubbens verksamhet i pengabesparande syfte bbr 

eller atminstone kan utlokaliseras t i l l lampligt webbhotell. 

Mbtesordfbrande Mbtessekreterare 

Justeras 

Charles Hiibinette Ral f Lindstrbm 


